## نظرة عامة على السهم:

اسم الشركة: شركة مينا فارم للادوية والصناعات الكيماوية

الرمز: MIBH

الكود الدولى: EGS380G1C011

السوق: EGX

القطاع: الادوية والصحة

## معلومات عن الشركة:

شركة مينا فارم للادوية والصناعات الكيماوية شركة مساهمة مصرية طبقا للقانون 159 لسنة 1981 ولاتحتة التنفيذية .

تاريخ القيد بالبورصة: 2004

عملة الشركة: الجنية المصرى

عدد الأسهم: 12293440 سهم

قيمة السهم: 10.00 جم

راس المال المرخص بة: 5000000000 جم

راس المال المصدر: 122934400.00 جم

راس المال المدفوع: 122934400.00 جم

تاريخ التوثيق ورقمة ومكانة : 4682 بتاريخ 1986/9/20

تاريخ توفيع عقد الشركة: 1985/1/25.

رقم القيد في السجل التجاري : 55223 بتاريخ 1986/10/1

السنة المالية: في نهاية كل سنة ميلادية بتاريخ 12/31 من كل عام

مراجعا الحسابات: عمرو وحيد بيومي (ارنست يونج) سجل محاسبين 17555

سجل رقابة مالية 358

عرفات محمد عبد السلام المعزاوى: سجل محاسبين: 8990

سجل رقابة مالية: 124

الغرض من الشركة: تاسست شركة مينا فارم للادوية والصناعات الكيماوية شركة مساهمة

مصرية خاضعة للقانون رقم 159 لسنة 1981 ولائحتة التنفيذية.

تم تسجيل الشركة بالسجل التجاري رقم 55223 بتاريخ 1986/10/1

يقع مقر الشركة المسجل في شارع مينا المنطقة الصناعية 2أ مدينة العاشر من رمضان.

غرض الشركة هو انتاج الادوية والكيماويات والمستلزمات الطبية ومستحضرات التجميل والمستحضرات الطبية البيطرية ومستلزمات الاسنان وانتاج المكلات الغذائية والادوية العشبية ويجوز للشركة ان تكون لها مصلحة او تشترك باى وجة من الوجوة مع الهيئات التى تزاول اعمالا شبيهة باعمالها او التى قد تعاونها على تحقيق غرضها فى مصر او فى الخارج كما يجوز لها ان تندمج فى الهيئات السابقة او تشتريها او تلحقها بها القانون ولائحتة التنفيذية.

معلومات عن الشركات التابعة ومساهمات شركة مينا فارم للادوية:

شركة ميجنترا مصر للهندسة الوراثية والهلاج الجيني ش.م.م بمساهمة بنسبة 75.01 % بمبلغ 117878857 جم

شركة ميجنترا جى ام بى اتش المانيا بمساهمة بنسبة 49% بمبلغ 223563.00 جم مينا فارم للتجارة والتوزيع ش.م.م. بمساهمة بنسبة 95% بمبلغ 4750000.00 جم بروبيوجين اية جى المانيا بنسبة مساهمة 96.79% بمبلغ 18159701.00 جم

# شركة ميجنترا مصر للهندسة الوراثية والعلاج الجيني ش.م.م.

غرض الشركة هو اقامة وتشغيل مصنع لانتاج وتصنيع المواد الفعالة لاستخدامها في علاج الامراض بشرط ان يتم انتاج هذة المواد بواسطة استخدام الاساليب الحديثة للهندسة الوراثية فقط . بتاريخ 2021/8/24 تم تعديل المادة 2 من النظام الاساسي لشركة مينا فارم بروبيوجين بموجب الجمعية العامة الغير عادية للشركة كما يلي :

المادة 2 قبل التعديل: اسم الشركة مينا فارم بروبيوجين - شركة مساهمة مصرية

المادة 2 بعد التعديل: اسم الشركة ميجنترا مصر للهندسة الوراثية والعلاج الجيني – شركة مساهمة مصرية وتم التاشير في السجل التجاري بتاريخ 2021/9/9.

شركة ميجنترا - جي أم بي اتش - المانيا

تاسست شركة ميجنترا – جي ام بي اتش المانيا عن طريق شركة بروبيوجين اية جي – المانيا بنسبة مساهمة 100%

بتاريخ 14 مايو 2021 قامت شركة مينا فارم للادوية والصناعات الكيماوية بشراء 49% من اسهم شركة ميجنترا -جى أم بى اتش - المانيا بالتكلفة بمبلغ 12250.00 يورو بنسبة 49% من راس المال البالغ 25000.00 يورو تم سدادها بموجب تحويل بنكى بتاريخ 2021/11/4

## شركة مينا فارم للتجارة والتوزيع ش.م.م.

عرض الشركة هو الاستيراد والتصدير والتوكيلات التجارية واستيراد الادوية البشرية والمستلزمات الطبية والمكملات الغذائية ومستحضرا التجميل والبيطرية والمبيدات الحشرية والمطهرات

بتريخ 2022/9/13 تم زيادة مساهمة شركة مينا فارم للادوية في راس مال شركة مينا فارم للادوية وللسمية السهم التجارة والتوزيع بمبلغ 380000.00 جم موزعة على عدد 3800 سهم القيمة الاسمية للسهم 1000 جم مصرى ليصبح اجمالي قيمة الاستثمار في راس المال مينا فارم للتجارة والتوزيع 4750000.00

# شركة بروبيوجين اية جي – المانيا

غرض الشركة هو تطوير وتصنيع التكنولوجيا الحيوية للادوية والمستحضرات الطبية الخاصة بالانتاج الحيوى واللقاحات الفيروسية .

مسئول علاقات المستثمرين: البير سامي برسوم

رقم الموبيل ط 01223907560

ارقام تليفونات الشركة: 24143175-24143170

Asaml @ minapharm.com : EMAIL

مجلس الادارة الحالى:

د/ وفيق سعد البرديسي رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب

د/ شهير وفيق سعد البرديسي العضو المنتدب

د/ عمرو محمد صبحى حمزة الشبراويشي نائب رئيس مجلس الادارة

د/ انور نصر میخائیل عضو

الاستاذ/ طارق احمد محمد منيب من ذوى الخبرة

الدكتور / ممدوح فؤاد عبد اللة شفيق من ذوى الخبرة

نهال سعد البرديسى عضو مجلس الادارة عن المرأة

منى محمد صبحى حمزة الشبراويشى عضو مجلس الادارة ممثلة عن المرأة

## **Stock overview:**

Company Name: Minapharm for Pharmaceuticals and Chemical Industries (S.A.E.)

Code: MIBH

International code: EGS380G1C011

Market: EGX

Sector: Pharmaceuticals and health

### **Information about the company:**

Minapharm Company for Pharmaceuticals and Chemical Industries is an Egyptian joint stock company in accordance with Law No. 159 of 1981 and its executive regulations.

Date of listing on the stock market: 2004

Company currency: Egyptian pound

Number of Shares: 12293440

value of share: 10.00 EGP

Authorized capital: 500000000.00 EGP

Issued capital: 122934400.00 EGP

contributed capital: 122934400.00 EGP

Registry date, number and place: 4682, on 20/09/1986 at Qasr El Nil Model Documentation Office

Date of signing the company contract: 25/01/1985

Registration number in the commercial register: 55223 on 01/10/1986

fiscal year: At the end of each Gregorian year on 12/31 of each year

### **Auditors:**

Amr Wahid Bayoumi (Ernst Young): Accounting record 17555

financial control record 358

Arafat Muhammad Abd al-Salam al-Ma'zawi): Accounting record 8990

financial control record 124

### 1- BACKGROUND

Minapharm Pharmaceuticals and Chemical Industries (S.A.E.) was established under the provisions of Law No. 159 of 1981 and its Executive Regulation.

The Company was registered in the commercial registry under no 55223 on 1 October 1986.

The Company's registered office is located at Mina Street, Third Industrial Zone, Block 2A, 10" of Ramadan City Sharqiyah Governorate.

The purpose of the Company is to produce medicines, chemicals, medical supplies, cosmetics, veterinary medicines, dental supplies, and dietary supplements and herbal medicines. The Company may have an interest or participate in any way with entities that perform similar business that may assist it in achieving its purpose in Egypt or abroad. Also, it may merge with any of the other above-mentioned entities or acquire them or affiliate to them in accordance with the law and its Executive Regulation.

The interim separate condensed financial statements of Minapharm for Pharmaceuticals and Chemical Industries (S.A.E.) for the period ended 30 June 2023 were approved by the Chairman based on a delegation by the Board of Directors on 13 August 2023.

### INVESTMENT IN SUBSIDIARIES

	Direct	Head		
	Holding%	office	30 June 2023 EGP	31 December 2022 EGP
MiGenTra Egypt Co. for Genetic				
Engineering and Gene Therapy (S.A.E.)*	75.01	Egypt	117,878,857	117,878,857
MiGenTra- GmbH, Germany**	49	Germany	223,563	223,563
Minapharm for trade and distribution				
(S.A.E.)***	95	Egypt	4,750,000	4,750,000
PROBIOGEN AG-Germany****	96.79	Germany	181,159,70	181,159,70
			304,012,121	304,012,121

### \*MiGenTra Egypt Company for Genetic Engineering and Gene Therapy - S.A.E

The purpose of the company is to establish and operate a factory for the production and manufacture of active substances for use in the treatment of diseases, provided that these materials are produced using only

modern methods of genetic engineering.

On August 24, 2021, Article (2) of the Articles of Association of Mina Pharm Probiogen Company was

amended by virtue of the extraordinary general assembly of the company as follows:-

Article (2) Before the amendment: The name of the company is Mina Pharm Probiogen - an Egyptian joint

stock company.

Article (2) After amendment: The company name is Migentra Egypt for Genetic Engineering and Gene

Therapy - an Egyptian joint stock company. The change was authenticated in the commercial registry on

September 9, 2021.

\*\* MiGenTra Company - GMBH (Germany)

MiGenTra - GMBH (Germany) was established by Probiogen AG - Germany - with a 100% shareholding.

On May 14, 2021, Mina Pharm Pharmaceuticals purchased 49% of the shares of MiGenTra - GMPH -

Germany - at a cost of EURO 12,250, at 49% of the capital amounting to EURO 25,000, which was paid by

a bank transfer on November 4, 2021.

\*\*\* Mina Pharm Company for Trade and Distribution - (S.A.E.)

The Company's purpose is to carry out import, export, commercial agencies, import of human medicines,

medical supplies, food supplements, cosmetics, veterinary, insecticides and disinfectants.

On 13 September 2022, the contribution of Minapharm Pharmaceutical Company in the capital of Minapharm

Company for Trade and Distribution was increased by EGP 3,800,000 distributed over 3800 shares. The nominal

value of the share is EGP 1000, so that the total investment value in the capital of Minapharm for Trade and

Distribution becomes EGP 4,750,000.

\*\*\*\* Probigen AG - Germany

The company's purpose is to develop and manufacture biotechnology for pharmaceuticals, biopharmaceuticals and

viral vaccines.

**Investor Relations Officer**: Albert Samy Barsoum

Mobile No: 01223907560

Company phone numbers: 0224143170 – 0224143175

Email: Asami@minapharm.com

### **Current Board of Directors:**

Dr. Wafik Saad Wisa Elbardisy: Chief board and executive manager

Dr. Shaheer Wafik Saad Wisa Elbardisy: executive member

Dr. Amr Mohamed Sobhy Hamza El shabrawishi: Vice president

Dr. Anwar Nasr Mikhail: member

Mr. Tarek Ahmed Mohamed Mounib: Experienced member

Dr. Mamdouh Fouad Abd Allah Shafik: EXPERIENCED member

Dr. Nihal Saad Wisa Elbardisy: Member of the Board of Directors representing women

Dr. Mona Mohamed Sobhy Hamza El shabrawishi: Member of the Board of Directors representing women